



BESTYRELSESMØDE: NR. 2 2025, OK GORM
TID: MANDAG DEN 5. MAJ 2025 KL. 19-21.
STED: ABRAHAMSENS GÅRD

DELTAGERE: OLE, TOKE, BENTE & PERNILLE
REFERENT: PERNILLE
AFBUD: STIG
FORPLEJNING: BENTE

DAGSORDEN	REFERAT
<u>1. Nyt fra formanden</u> - Godkendelse referat sidste møde (opfølgning). - Uddannelsesplatformen (webinarer) maj/juni: - Mandag den 5. maj: Strategi Workshop - Mandag den 2. juni: Skovadgang og skovtilladelser. - Kirkeblade	<i>Referat fra sidste bestyrelsesmøde godkendt.</i> <i>Kirkeblade: PB er på opgaven sammen med Henrik. Næste uddeling er august.</i> <i>Webinarer: 2/6: Stig hører Inger Bønding/Annett evt. også Søren og ham selv 😊</i>
<u>2. Nyt fra de forskellige områder</u> <u>(GERNE SKRIFTLIGT)</u> - Kasserer v/Ole - Arrangementer og klubliv v/Bente - Faciliteter v/Stig - Træning v/Toke - Nyt fra: Klubhusudvalg Skiudvalg Jelling Musikfestival Hærvejsløbet	Træning: <i>Træning: Ingen fysiske møder siden sidst. Vi skal i gang med banelægning til Gorms 3-dages.</i> <i>Børne & Unge: Fortsat fokus på vores helt unge løbere pt. 8 løbere der kommer hver gang, en ny dreng og far sidste tirsdag – så det lader til, at det går den rigtige vej.</i> <i>-Vi takkede nej til skoleprojekt, i denne omgang, set i lyset af de erfaringer vi har haft.</i> <i>-Alberte er begyndt i TVO – Vigga takkede nej. Jeg (Toke) er selv med som hjælper (skygge postudsætter). Aldersgrænsen er sat ned for at få nye løbere, så nu også mellemsvær. Det gav ca. 7 nye</i>

	<i>løbere til TVO, som er startet i år. Pt. ca. 20 løbere fordelt mellem SNAB, KOK, Melfar, OK Gorm. Enkelte løbere fra Horsens deltager af og til.</i> <i>Der har lige været styregruppe møde i TVO – Jens og Flemming varsler at de vil stoppe som trænere inden for de næste par år.</i> Talent/Elite: <i>Møde mellem Snab, OK Gom, DOF(Tue) i forbindelse med Talent go Elitaarbejde og samarbejde med Elite Vejle. DOF ville gerne have en opdatering, da de også ligger i dialog med Vejle Kommune, for at få den bedste støtte.</i> <i>Møde Eliteklubforum er 15/5 – Teams.</i> Kasserer: (Ole): <i>Har indkøbt SI-udstyr inkl. 2 Online poster.</i> Ski: <i>Skiudstyr fra tidligere formand (Trine) givet til skiklubben.</i> Faciliteter: <i>Der er endnu ikke afholdt forårsmøde i kort og skovudvalget, forventes inden sommerferien.</i> <i>Der er fokus på kort til DM weekend.</i> <i>Jacob er godt i gang med tegning af Fasangården. Derudover er der gennemført mindre opdateringer rundt omkring.</i> Arrangementer & Klubliv: <i>Ingen møde siden sidst.</i> <i>Opfølgning på arrangementer i næste punkt.</i>
<u>3. Status arrangementer 2025</u> - Skole-OL Lokalstævne - DM Sprint/sprintstafet v/Bente - Musikfestival v/Pernille og Ole	<i>Skole OL – Lokalstævne: KK har styr på dette arrangement.</i> <i>DM Sprint weekend:</i> <i>Hjælpere ok – kiosk ok søndag (løst).</i>

- Jellingløbet v/Bente - Gorm 3-dages v/Bente (Toke) - Hærvejsløbet v/Pernille - 2. Divisionsmatch/Åbent stævne 21. september - Klubmesterskaber efterår v/Bente	Brystnumre ok. Nye skilte ok. Kamera til at filme målgang lånes af Toke. Jellingløbet: Går godt. Flere tilmeldt på nuværende tidspunkt (+100) sammenlignet med sidste år. Gorm 3-dages: Indbydelse på vej/tilmelding på vej. Hærvejsløbet: Intet nyt. 2. Divisionsmatch/KLUBMESTERSKABSLØB september 2025: Pernille er stævneleder og går i gang nu 😊 Bente: sende info fra sidste div/åbent stævne til Pernille (tidsplan osv.). Klubmesterskab Dag 2025: Løvfaldsløbet i Silkeborg. 2026 DM Mellem i Frederikshåb: Information om hvorfor bestyrelsen har sagt "ja" til stævnet meldes ud til medlemmer i søndagsmail. Herefter arbejder arrangementsudvalget på at finde stævneleder.
<u>4. Politik for tilskud kørsel</u> - Jf. Mail fra Bent	Klubbens politik for samkørsel følges. Tilføjelse: NYT TIL POLITIKKEN: Er det ikke muligt at opfylde reglerne for samkørsel til divisionsmatcher, kan den enkelte løber søge om tilskud. Mail sendes til Ole Binder. Dvs. opsummeret: Til divisionsmatcher kan man søge bestyrelsen om tilskud til transport – også selvom man ikke opfylder kravet om 3 personer i bilen. Alle andre arrangementer gælder klubbens politik for samkørsel. Dvs. man skal mindst være 3 personer i bilen. Gælder uanset hvor

	man kører fra. Se politikken på hjemmesiden: <u>Kontingent og tilskudsregler - Ok Gorm</u> Ole svarer Josefine.
<u>5. Eventuelt</u> - Næste bestyrelsesmøde - Trekant-O (FROS – Melfar – KOK – SNAB - Gorm) - Batteri (i stedet for generator). - OBS: "Hjemmeopgaver" til næste møde 1/9 - Gorm deltagelse løb	Næste møde er 26. juni. Pernille arbejde videre med Trekant-O. Huske evt. at søge til opladeligt Batteri (til mulig fremtidig ansøgningsrunde). Anvendes i stedet for generator. Snab anskaffer en. Horsens har allerede en. Opgave til alle inden næste møde i september: Lav en liste med alle opgaver på jeres område/udvalg. Rediger gerne i dokumentet der ligger i Dropbox – mødemappe september 2025. Vi skal arbejde med at få flere medlemmer med ud til åbne løb i andre skove. Deltagelsen på landsplan er historisk lav – det samme gælder for OK Gorm. Vi vil gerne have mage deltagere til vores egne arrangementer, så vi må kigge indad og starte hos os selv. Vi skal hjælpe hinanden med at spørge ind til og lave aftaler ift. deltagelse i løb. Kan fint gøres til tirsdagstræningen: "skal vi ikke tage af sted til løb sammen i weekenden"? Osv. 😊